

東華三院於1870年成立,一直肩負推動香港慈善事業的重任,為社會福祉努力不懈,服務 範疇涵蓋醫療衞生、教育、社會、文化保育及公共服務等,秉承本院「救病拯危、安老復康、 興學育才、扶幼導青」的使命,惠澤社群,代代相傳。

今年是東華三院155周年誌慶,而年度盛事「歡樂滿東華」連串活動將於十月起陸續舉行,該節目為全港最長壽、參與人數最多的慈善籌款節目,見證著全港市民齊心行善的時刻。一系列活動包括屋邨屋苑籌款比賽、義載籌款日、社會服務單位義賣活動及中醫籌款日等;而壓軸慈善晚會將於2025年11月29日(星期六)晚上8時正在無綫電視翡翠台現場直播!晚會匯聚歌影視紅星及粵劇名伶傾力演出,節目內容除了獻唱金曲外,更有驚險刺激的特技表演,以及趣味橫生的互動遊戲,與廣大市民共建回憶之餘,同時凝聚善心,一同行善無界限,攜手構建美好香港。

當晚設有130條捐款熱線,亦歡迎透過網上平台捐款。誠邀各界善長仁翁慷慨解囊,支持東華三院!一分善心,一份希望。

Established in 1870, Tung Wah Group of Hospitals ("TWGHs") has been dedicated to promoting charitable causes in Hong Kong. It tirelessly works for the welfare of society, with services scope covering medical and health, education, community, historical and cultural heritage and traditional services. Upholding its mission of "To heal the sick and relieve the distressed, to care for the elderly and to rehabilitate the disabled, to promote education and to nurture the youngsters, and to raise the infant and to guide the youth", TWGHs continues to serve the community and passes on its philanthropy from generation to generation.

This year marks the 155th anniversary of TWGHs, and its annual signature fund-raising event – the "Tung Wah Charity Gala" will kick off in October with a series of lead-in programmes. As the most long-standing fund-raising event having the largest number of participants, it showcases the collective benevolence of Hong Kong people. The lead-in programmes include Public and Private Housing Estate Fund-raising Competitions, Charity Rides, Charity Sales at TWGHs' community service units, and Charity Chinese Medicine Consultation Day. This year, the finale TV Show "Tung Wah Charity Gala" will be broadcast live at 8:00pm on Saturday, 29 November 2025 on TVB Jade. The Show will feature dazzling performances by renowned artistes, singers and Cantonese opera masters. In addition to singing classical and pop songs, there will be thrilling stunts performances, as well as entertaining yet meaningful charity games. The Show will not only create cherished memories for the general public but also unite our goodwill, promote the spirit of charity without boundaries to build a better Hong Kong all together.

130 donation hotlines will be operating that evening, and online donations are also welcomed. We sincerely invite benevolent individuals from all walks of life to generously contribute and support TWGHs! A little kindness brings hope to the underprivileged.

籌委會委員 Organizing Committee Members

第一副主席 曾慶業先生

自废未元主 Mr. TSENG Hing Yip, York

第二副主席 蔡加忖

蔡加怡女士

2nd Vice-Chairman Ms. CHOI Ka Yee, Crystal

第三副主席 伍怡先生
3rd Vice-Chairman Mr. Jonathan NG

(何猷啟)

東華三院主席暨籌委會主席

(m) Holling

(HO Orlando Yaukai)
Chairman, Board of Directors cum
Organizing Committee Chairman











